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Aanwezig: 
Jon, Nick, Rob, Els S, Henk, Koos, Joke, Jacinta, Bianca, Tineke 
 
Afgemeld/afwezig: 
Els K, Marianne 
 
 
Onderwerpen deze vergadering: 
- Vervolg besluitvorming samenstelling 4 werkgroepen 
- Bespreken werkwijze in werkgroepen a.d.h.v. voorstel DB 
- Reactie op de ingediende begroting en keuze voor wel/niet openen bankrekening 
 
 
Dit verslag is een samenvatting van de aandachtspunten, conclusies en actiepunten van 
de vergadering 
 
Opening en mededelingen         
 
Deze vergadering zal gebruik worden gemaakt van spraak naar tekst, naast het 
gebruikelijke notuleren. 
 
Er is een gast aanwezig, deze komt meekijken of de ASD mogelijk iets voor hem is. 
 
Datums voor 2025 zijn goedgekeurd en kunnen in de agenda. 
 
Regionaal overleg is met de voorzitters, en meestal 2 personen per raad. 
Aandachtspunten vanuit de adviesraad kunnen worden meegegeven voor deze 
bespreking. 
 
Er is met de contact ambtenaar afgesproken dat er steeds 14 dagen voor elke 
vergadering contact is. Actuele onderwerpen kunnen dan worden opgenomen in de 
agenda. 
De teamleider van beleid, zal ook bij deze besprekingen aanwezig zijn. 
 
De adviesraad is opzoek naar een nieuwe notulist, en onderzoekt of spraak naar tekst 
kan helpen bij het maken van een verslag. 
 
De ASD is ook bezig met zichtbaarheid op de Nieuwkoop Actief website, waarop 
Nieuwkoopse verenigingen oproepen kunnen doen voor vrijwilligers. 
 
De actielijst zal aan het einde worden besproken, dan is duidelijker of er nieuwe 
actiepunten kunnen worden toegevoegd/afgevinkt. 
 
 
Vervolg besluitvorming samenstelling 4 werkgroepen     
 
De nieuwe indeling van de werkgroepen is voornamelijk thematisch, onderwerpen komen 
in diverse werkgroepen terug, daarmee zal er ook sprake zijn van overlap. 
De bedoeling is dat er maximaal 2 personen per werkgroep worden ingedeeld. 
We zoeken naar een model, waarbij we niet met z’n allen met één onderwerp bezig 
hoeven zijn. Geen doelgroepen, onderwerpen of wetten, maar vier thema’s. 
 
1. opvoeden/opgroeien 
2. participatie 



3. bestaanszekerheid 
4. wonen en vervoer 
 
Per adviesvraag bekijken we bij welke werkgroep dit het beste aansluit en wie daarmee 
aan de slag kan gaan. Waarschijnlijk zal dit regelmatig meerdere werkgroepen 
overlappen. 
Natuurlijk is samenwerking tussen leden uit verschillende werkgroepen mogelijk en soms 
zelfs noodzakelijk. Dat hangt mede af van de expertise van de individuele personen. 
 
Sommige onderwerpen zijn regionaal geregeld of er is sprake van regionale 
samenwerking. Dit geldt voor jeugdzorg en doelgroepen/openbaar vervoer. 
 
De leden bespreken samen hun voorkeuren voor de nieuwe werkgroepen indeling. 
 
De bezetting van de eerste werkgroep vormt een probleem, waarbij de oplossing nog niet 
gevonden is. Er wordt gehoopt op nieuwe aanmeldingen via de vacatures. 
Voorlopig blijft dit dus een verantwoordelijkheid van de hele adviesraad. 
 
De voorlopige indeling na deze bespreking: 
1. opvoeden/opgroeien: Marianne 
2. participatie: Joke, Koos 
3. bestaanszekerheid: Rob, Henk 
4. wonen en vervoer: Nick, Tineke, Jacinta 
 
De bedoeling is dat de adviesraad vanaf nu met deze nieuwe indeling aan de slag gaat. 
In juli zal er een evaluatie plaatsvinden waarin we met elkaar bespreken hoe het is 
verlopen. 
 
Het is lastig om duidelijkheid te krijgen over de onderwerpen van de gemeentelijke 
agenda en de ambtenaren die zich hiermee bezighouden. 
De gemeente lijkt meer reactief te reageren in plaats van proactief. 
Waarschijnlijk zullen we per onderwerp moeten vragen welke ambtenaar zich daar op dat 
moment mee bezighoud. 
 
 
Bespreking werkwijze werkgroepen a.d.h.v. voorstel DB     
 
Er is een document toegezonden waarin een nieuwe werkwijze voor de ASD wordt 
beschreven. Dit kan worden gezien als een handreiking, hoe de werkgroepen kúnnen 
(samen)werken, niet bedoeld om voor te schrijven hoe men móet werken. 
Deze werkwijze wijkt af van die van de andere regionale adviesraden, iedere ASD werkt 
op zijn eigen manier. 
 
Jaarlijks, tijdens de eerste ASD vergadering, bespreken de werkgroepen de verwachtte 
speerpunten, vanuit hun expertises. Deze punten worden meegenomen in de overleggen, 
met DB, de gemeente of regionaal. 
Dat kan worden gezien als een soort spoorboekje voor dat jaar. 
 
Twee werkgroepen werken zowel mee aan het volgen als aan het monitoren van beleid. 
De uitvoering van beleid wordt kritisch gevolgd door de ASD. 
 
Voor de gemeenteraad is het soms lastig te zien op welke wijze de ASD heeft bijgedragen 
aan beleid. Daarom is het wenselijk dat werkgroepen hun inbreng schriftelijk bijhouden. 
Hier zal een format voor worden gegeven. Zo kan onze inbreng, en wat de gemeente 
hiermee heeft gedaan, inzichtelijk worden. Met dat inzicht kunnen we eventueel 
terugkomen op onderwerpen. 
 



De gebruikelijke werkwijze is het monitoren van beleid, met soms ongevraagd advies, of 
reactie op een adviesaanvraag over beleid. 
Een nieuw voorstel als aanvulling op deze werkwijze is dat werkgroepen minimaal één 
keer per jaar inbrengen waar zij zich mee bezig houden. Door bijvoorbeeld aanvullend 
gasten uit te nodigen. Zodat de gehele adviesraad op de hoogte is wat er speelt. 
 
Werkgroepen gaan voortaan zelf actiever bedenken wat de speerpunten worden, op basis 
van signalen vanuit de achterban, de agenda van de gemeente en ontwikkelingen in de 
samenleving. Dat betekent zelf vinger aan de pols houden. Hoe we dat kunnen invullen 
zullen we een volgende keer bespreken. 
 
Niet alle relevante onderwerpen kunnen door de adviesraad worden behandeld, daarin 
moeten keuzes worden gemaakt. Misschien blijven er hierdoor wat onderwerpen liggen, 
maar dat stemmen we met elkaar af. 
 
 
Reactie op ingediende begroting en keuze wel/niet openen bankrekening  
 
Het besluit over de begroting ligt bij de budgethoudende ambtenaar. 
De begroting is behandeld binnen het gebruikelijke budget. De gemeente heeft dit al 
jaren niet meer geïndexeerd. 
 
De vraag om budget voor verslaglegging en communicatie is afgewezen. 
Dit wordt als verantwoordelijkheid van de ASD zelf gezien. 
 
Het budget is vastgesteld op het aantal leden x €700, €2000 opleidingsbudget, lief en 
leed pot van €400, €500 voor de koepel. Dat is de beschikbare ruimte. 
 
De adviesraadsleden met een dubbelrol in het dagelijks bestuur, krijgen een aanvulling 
van €150. 
 
De aanvraag voor reiskosten is goedgekeurd, dat is maximaal €50 per lid per jaar. 
 
Er is weinig ruimte om de vergoeding te verhogen.  
Met onze nieuwe werkwijze kunnen we meer kwaliteit leveren, en kunnen we aantonen 
dat onze inspanning verder reikt dan de aanwezigheid tijdens vergaderingen. 
 
Er wordt besproken of het van toegevoegde waarde is een eigen bankrekening te open 
en daarmee het budget in eigen beheer te houden. 
Het besluit is dat we het budget bij de gemeente laten, maar zelf een boekhouding 
bijhouden. Mogelijk kan er op den duur wel een eigen bankrekening worden geopend. 
 
 
Vervolg en afspraken          
 
De doelstelling van de ASD Nieuwkoop in de verordening: 
Het bijdragen aan een goede en gezonde leefomgeving 
 
Aandachtspunt/knelpunt: 
De opstelling van betrokken ambtenaren m.b.t. het kritisch evalueren van de uitvoering 
van hun beleid. Hoe kan de ASD hiermee omgaan. 
 
Bespreking van het huishoudelijk regelement wordt verplaatst naar januari. 


